
 1 

PROTOKÓŁ 

Z   WALNEGO   ZGROMADZENIA  

SPÓŁDZIELNI   MIESZKANIOWEJ   LOKATORSKO  –  WŁASNOŚCIOWEJ 

 „MAZOWSZE”   W   CIECHANOWIE  W  DNIU 25 CZERWCA 2022r. 

 

 

PROJEKT PORZĄDKU OBRAD: 
 

1. Otwarcie obrad przez Przewodniczącego Rady Nadzorczej. 

2. Odczytanie listy pełnomocnictw. 

3. Wybór Prezydium  Walnego Zgromadzenia. 

4. Przedstawienie projektu porządku obrad Walnego Zgromadzenia, 

- dyskusja, 

      - głosowanie  nad uchwałą w sprawie przyjęcia porządku obrad Walnego  Zgromadzenia. 

5.   Przedstawienie projektu  Regulaminu obrad Walnego Zgromadzenia SML-W „Mazowsze”  

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia Regulaminu obrad Walnego 

Zgromadzenia, 

6. Przyjęcie protokołu z obrad Walnego Zgromadzenia SML-W „Mazowsze” z dnia 18 maja 2019r. 

7. Dyskusja. 

8.   Wybór Komisji: Mandatowo - Skrutacyjnej, Wyborczej, Uchwał i Wniosków. 

9.    Zgłaszanie kandydatów na członków Rady Nadzorczej. 

10.  Rozpatrzenie wniosku Rady Nadzorczej do Walnego Zgromadzenia w sprawie  zatwierdzenia  

        sprawozdania  finansowego - bilansu Spółdzielni za 2019 rok oraz  udzielenia absolutorium  

        dla członków Zarządu; 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania finansowego Spółdzielni za 2019r 

- głosowanie nad uchwałami dot. absolutorium dla członków Zarządu. 

11. Rozpatrzenie wniosku Rady Nadzorczej do Walnego Zgromadzenia w sprawie  zatwierdzenia  

       sprawozdania finansowego - bilansu Spółdzielni za 2020 rok oraz  udzielenia absolutorium  

       dla członków Zarządu; 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania finansowego Spółdzielni za 2020r 

- głosowanie nad uchwałami dot. absolutorium dla członków Zarządu. 

12. Rozpatrzenie wniosku Rady Nadzorczej do Walnego Zgromadzenia w sprawie  zatwierdzenia  

       sprawozdania finansowego - bilansu Spółdzielni za 2021 rok oraz  udzielenia absolutorium  

       dla członków Zarządu; 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania finansowego Spółdzielni za 2021r 

- głosowanie nad uchwałami dot. absolutorium dla członków Zarządu. 

13.  Sprawozdanie Komisji Wyborczej i głosowanie w sprawie wyboru członków Rady Nadzorczej. 

14.   Przedstawienie informacji z lustracji Spółdzielni za okres 01.01.2017r do 31.12.2019r 

15.   Sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2019 rok. 

- dyskusja; 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania Zarządu. 

16.  Sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2020 rok. 

- dyskusja; 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania Zarządu. 

17. Sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2021 rok. 

- dyskusja; 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania Zarządu. 

18. Sprawozdanie z działalności Rady Nadzorczej za okres kadencji. 

- dyskusja; 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania Rady Nadzorczej. 
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19. Rozpatrzenie wniosku w sprawie przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej Spółdzielni za 2019 r. 

             -     dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej       

Spółdzielni  za 2019r  

20.  Rozpatrzenie wniosku w sprawie przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej Spółdzielni za 2020r. 

             -     dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej       

Spółdzielni  za 2020r  

21. Rozpatrzenie wniosku w sprawie przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej Spółdzielni  za 2021r. 

             -     dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej       

Spółdzielni  za 2021r  

22. Sprawozdanie Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej, ogłoszenie wyników wyborów do Rady   

       Nadzorczej. 

23.  Sprawozdanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

24.  Zamknięcie obrad. 

 

 W obradach  Walnego Zgromadzenia Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko - 

Własnościowej „Mazowsze” w Ciechanowie, zgodnie z podpisanymi listami obecności, 

udział wzięło 93 członków Spółdzielni.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu Walnego Zgromadzenia. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad przez Przewodniczącego Rady Nadzorczej. 

 

Obrady Walnego Zgromadzenia Spółdzielni otworzył Przewodniczący Rady 

Nadzorczej   Pan Stefan Bonisławski, który powitał  członków oraz pełnomocników 

członków Spółdzielni przybyłych na Walne Zgromadzenie, oraz poinformował, że przebieg 

obrad Walnego Zgromadzenia będzie utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk. 

 Przewodniczący  Rady Nadzorczej  odniósł się do ulotek, które przed terminem obrad  

      Walnego Zgromadzenia zostały zamieszczone w skrzynkach pocztowych mieszkańców    

       budynków w zasobach Spółdzielni.   

        Z kolei Prezes Zarządu Zdzisław Dąbrowski poinformował zebranych, że w bieżącym roku  

       przypada „40-lecie” działalności Spółdzielni 

Ad. 2 Odczytanie listy pełnomocnictw. 

 

 Zgodnie z art. 8
3 

ustawy o spółdzielniach mieszkaniowych, członek spółdzielni może 

uczestniczyć w Walnym Zgromadzeniu osobiście albo przez pełnomocnika. Pełnomocnictwo 

powinno być udzielone na piśmie. W dniu 25.06.2022r w obradach Walnego Zgromadzenia  

udział wzięło 6 pełnomocników członków Spółdzielni. Prowadzący obrady odczytał listę 

pełnomocnictw. Lista pełnomocnictw stanowi załącznik nr 2 do protokołu WZ.  

 

Ad. 3 Wybór Prezydium  Walnego  Zgromadzenia. 

 

Przystąpiono do wyboru Prezydium Zebrania. 

Przewodniczący Rady Nadzorczej poprosił o  zgłaszanie kandydatur do Prezydium Zebrania. 

Na Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia, Pani Wiśniewski Krzysztof ( mandat nr 979  ) 

zgłosił kandydaturę Pana Stefana Bonisławskiego ( mandat nr 91 ), który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń, Pan Wiśniewski Krzysztof – ( mandat nr 979 ) 

zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatur. 
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 Wniosek poddano pod głosowanie. Za wnioskiem oddano – 61 głosów, przeciw – 

oddano 1 głos. Zgłoszoną kandydaturę  poddano pod głosowanie. 

Za wyborem Pana Stefana Bonisławskiego na Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia: 

– oddano 69 głosów, przeciw – oddano 3 głosy.. 

 

Przewodniczącym Walnego Zgromadzenia został wybrany Pan Stefan Bonisławski. 

 

 Z kolei przystąpiono do zgłaszania kandydatur na Zastępcę Przewodniczącego 

Walnego Zgromadzenia. 

Pan Stefan Bonisławski (mandat nr 91) zgłosił kandydaturę Pana Szymańskiego Przemysława 

– (mandat nr  741), który wyraził  zgodę na kandydowanie. 

Pan Tomasz Podsiadlik ( mandat nr 1469) zgłosił kandydaturę Pani Barbary Kleniewskiej 

(mandat nr 1487), która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. Pan Stefan Bonisławski zgłosił wniosek o zamknięcie listy 

kandydatur.  

Wniosek poddano pod głosowanie. Za przyjęciem wniosku oddano – 70 głosów, przeciw – 

nie było. Zgłoszone kandydatury   poddano pod głosowanie. 

 Za wyborem Pana Szymańskiego Przemysława na Zastępcę Przewodniczącego 

Walnego Zgromadzenia oddano 49 głosów. 

 Za wyborem Pani Barbary Kleniewskiej na Zastępcę Przewodniczącego WZ oddano 

33 głosy. 

 

Zastępcą Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia został wybrany  Pan Przemysław 

Szymański.     

 

 Przystąpiono  do wyboru Sekretarza Walnego Zgromadzenia. Pan Stefan Bonisławski  

zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Wiśniewskiego  (mandat nr  979 ), który  wyraził zgodę 

na kandydowanie. Pan Tomasz Podsiadlik ( mandat nr 1469) zgłosił kandydaturę Pani 

Barbary Kleniewskiej (mandat nr 1487), która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. Zgłoszono wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

 Wniosek poddano pod głosowanie. Za wnioskiem oddano - 67  głosów, przeciw – nie 

było. Zgłoszone  kandydatury poddano pod głosowanie; 

 Za wyborem Pana Krzysztofa Wiśniewskiego na Sekretarza Walnego Zgromadzenia 

oddano 50 głosów. 

Za wyborem Pani Barbary Kleniewskiej na Sekretarza Walnego Zgromadzenia oddano  

- 34 głosy. 

Sekretarzem Walnego Zgromadzenia został wybrany Pan Krzysztof Wiśniewski.  

 

Ad. 4  Przedstawienie projektu   porządku obrad Walnego Zgromadzenia  

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia porządku obrad Walnego 

Zgromadzenia. 

   

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia Stefan Bonisławski przedstawił projekt 

porządku obrad oraz poinformował, że każdy z członków otrzymał projekt porządku obrad 

wraz z zaproszeniem na WZ. Ponadto zawiadomienie o obradach Walnego Zgromadzenia 

było umieszczone na stronie internetowej Spółdzielni.  

Przewodniczący WZ zwrócił się do członków Spółdzielni o zgłaszanie uwag i wniosków do 

projektu porządku obrad. 
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Pan Tomasz Podsiadlik (mandat nr 1469) wystąpił w sprawie zmiany kolejności 

rozpatrywania spraw w proponowanym projekcie porządku obrad, wnioskując aby dyskusja  

( pkt. 21) wprowadzić po pkt. 6, następnie po dyskusji zarządzić przerwę w obradach, z kolei 

przeprowadzić  wybory  Komisji ( pkt. 7)  i zgłaszanie kandydatów do Rady Nadzorczej  

(pkt. 16).  Wniosek swój uzasadnił tym,  że Walne Zgromadzenie dokona wyboru  członków 

Rady Nadzorczej, dlatego wnioskuje aby członkowie zebrani na Walnym przeprowadzili 

dyskusję i ocenili dotychczasową  pracę Zarządu i  ustępującej Rady Nadzorczej. 

Następnie głos zabrał Pan Lisowski Radosław ( mandat nr 1634), który poparł wniosek  

Pani Podsiadlika. 

Wniosek Pana Tomasza Podsiadlika został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem wniosku 

oddano 39 głosów, przeciw – oddano 30 głosów. Wniosek w sprawie zmiany kolejności 

rozpatrywania spraw w porządku obrad został przyjęty przez Walne Zgromadzenie. 

Prowadzący obrady WZ poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia porządku 

obrad Walnego Zgromadzenia z uwzględnieniem przyjętego wniosku.  

Za przyjęciem uchwały oddano  - 41 głosów, przeciw oddano - 18 głosów. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do Uchwały nr 1/2022  Walnego Zgromadzenia. 

 

Ad. 5 Przedstawienie projektu Regulaminu obrad Walnego Zgromadzenia SML-W    

               „Mazowsze”; 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu obrad Walnego 

Zgromadzenia, 

 

 Projekt Regulaminu obrad  był wyłożony w biurze Spółdzielni  i każdemu z członków 

Spółdzielni przysługiwało prawo do zapoznania się z jego treścią. Ponadto projekt 

Regulaminu obrad był umieszczony na stronie internetowej Spółdzielni. 

Pan Stefan Bonisławski zgłosił wniosek aby skład Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej 

wynosił 4 osoby. Wniosek poddano pod głosowanie.  Za przyjęciem wniosku oddano 76 

głosów, przeciw – nie było.  

W związku z nie zgłaszaniem  uwag do treści projektu Regulaminu obrad, Przewodniczący 

Walnego Zgromadzenia poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

obrad Walnego Zgromadzenia. 

Za uchwałą oddano 60 głosów, przeciw – nie było. 

Regulamin stanowi załącznik nr 1 do Uchwały nr 2 /2022 Walnego Zgromadzenia.  

 

Ad. 6  Przyjęcie protokołu z obrad Walnego Zgromadzenia  SML-W „Mazowsze”  

                 z dnia  18.05.2019r. 

  
 Każdy członek Spółdzielni miał możliwość zapoznania się z treścią protokołu z obrad 

Walnego Zgromadzenia z dnia 18.05.2019r, w biurze Spółdzielni. Ponadto treść protokołu 

była zamieszczona na stronie internetowej Spółdzielni. Przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z obrad Walnego Zgromadzenia SML-W „Mazowsze” w 

Ciechanowie z dnia 18.05.2019r.  

 Za przyjęciem protokołu oddano – 73 głosy, przeciw – nie było. 

 

Ad. 7 Dyskusja. 

 

 Pan Tomasz Podsiadlik zaproponował, aby Zarząd ustosunkował się do spraw które 

będą poruszane w trakcie dyskusji, na piśmie. 
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 Zabierając głos Prezes Zarządu Zdzisław Dąbrowski zauważył, że byłoby to 

kuriozum, aby Zarząd nie miał prawa i możliwości ustosunkować się do zgłaszanych kwestii. 

 Następnie głos zabrał Pan Lisowski Radosław (mandat nr  1634), który poprosił  

o ostudzenie emocji. W swojej wypowiedzi poruszył sprawę braku placu zabaw dla dzieci na 

osiedlu „Płocka”. Zwrócił się do zebranych, aby wybór nowego składu Rady Nadzorczej 

odbył w sposób świadomy, bez krytyki osób które chcą zmiany we władzach Spółdzielni.  

 Prezes Zarządu Zdzisław Dąbrowski wyjaśnił, że plac zabaw na osiedlach zostały 

zlikwidowane, z uwagi na wymogi prawne jakie aktualnie obowiązują.  

Ponadto wyjaśnił, że urządzenia na zlikwidowanym placu zabaw były wyeksploatowane, 

sprzęty zagrażały bezpośrednio użytkownikom. Chcąc na tej samej działce  urządzić nowy 

plac zabaw, wymagana jest zgoda wszystkich mieszkańców budynku Bojanowskiego 4,  

a takiej zgody wcześniej nie było ze strony mieszkańców tego budynku. 

 Z kolei Pan Tomasz Podsiadlik przypomniał, że place zabaw zostały zlikwidowane 

kilka lat temu, i przez ten okres czasu Zarząd nie podjął działań aby je przywrócić. 

 Następnie głos w dyskusji zabrał Pan Tadeusz Kluczuk ( mandat nr 658), który uważa 

że Rada Nadzorcza podejmuje decyzję, zgodne z oczekiwaniami Zarządu. 

 Ponownie głos w dyskusji zabrał Pana Liskowski Radosław, który również uważa, że 

władze Spółdzielni nie podjęły starań aby stworzyć plac zabaw dla dzieci na osiedlu Płocka, 

dlatego uważa, że warto jest wysłuchać mieszkańców którzy mają pomysł na to co i w jaki 

sposób należałoby by stworzyć na osiedlu dla poprawy życia ich mieszkańców. 

Ponadto Pan Lasowski wskazał, że brakuje konkretnych działań Zarządu, mieszkańcy 

oczekują zmian, które mogą okazać się z korzyścią dla mieszkańców, dlatego apeluje aby 

wybrać Radę Nadzorczą, która będzie mogła zmienić na lepsze funkcjonowanie spółdzielni. 

 Z kolei Prezes Z. Dąbrowski powiedział, że aby realizować zgłaszane postulaty należy 

wskazać źródło ich finansowania. 

 Głos w dyskusji zabrała Pani Zofia Kluczuk,( mandat nr 657) która zwróciła uwagę na 

następujące sprawy: 

- z informacji jakie są wywieszane co roku na klatach schodowych wynika, że nie są  

    wykorzystywane w danym roku  środki funduszu remontowego, i przechodzą na następny  

    rok. 

- poruszyła sprawę czystości w budynku, klatki schodowe są nie sprzątane systematycznie,  

   okna na klatce schodowej nie były myte od dłuższego czasu, ponadto nie są myte lamperie  

   i poręcze. Teren przed budynkiem również nie jest systematycznie sprzątany. 

- kolejna sprawa dotyczy terenów zielonych, chodzi o problem wyprowadzania psów, które  

   zanieczyszczają chodniki i bezpośredni teren przed blokiem. 

 Odpowiedzi na poruszone sprawy udzielił Zastępca Prezesa Zarządu Waldemar 

Rzepliński, który wyjaśnił, że Spółdzielnia ma zawarte umowy z podmiotami gospodarczymi 

które świadczą usługi na rzecz Spółdzielni w zakresie sprzątania budynków i terenów 

przyległych. W przypadku, gdy potwierdzają się zgłaszane  uwagi co do jakości sprzątania, 

Spółdzielnia podejmuje interwencje, oraz obniża wynagrodzenie danemu podmiotowi.       

 Pani Iwona Król ( mandat nr 967)   zwróciła uwagę na następujące sprawy: 

-   niedbałego i niedokładnego przycinania drzew i krzewów na osiedlu „Jeziorko”, 

- odnośnie parkingu za sklepem „Żabka” przy budynku Armii Krajowej 31, który jest  

    zlokalizowany za blisko budynku mieszkalnego AK. 31, 

-  pijaństwa i zanieczyszczania terenu przez osoby spożywające alkohol zakupiony w sklepie  

    „Żabka”,  

-  niesystematyczne i niedbałe sprzątanie klatek schodowych, przez firmę świadczącą usługi  

    w tym zakresie.  

 Pan Kapczyński Ryszard ( mandat nr 449) poruszył sprawę zastawiania  wjazdów do 

garażu przez inne samochody, na osiedlu „40-Lecia”.    



 6 

 Z kolei głos zabrał Pan Milewski Zdzisław ( mandat nr 1472), który odniósł się 

między innymi w sprawie remontu balkonu.  

 Prezes Zarządu Z. Dąbrowski ustosunkował się do poruszonych przez członków 

Spółdzielni spraw. 

 Głos w dyskusji zabrał  Pan Żelazowski Leszek ( mandat nr 551), który powiedział,  

że mieszka w zasobach Spółdzielni od 15 lat, i przez ten okres czasu nie się nie zmienia na 

plus, jest tylko wykonywane koszenie trawy. W związku z tym że była pandemia,  

mieszkańcy nie mieli możliwości bezpośredniego kontaktu z pracownikami w biurze 

Spółdzielni, brak jest odpowiedzi Spółdzielni na pisma składane przez mieszkańców. 

Zdaniem Pana Żelazowskiego, Zarząd powinien słuchać jakie oczekiwania mają mieszkańcy  

i szukać pomysłu na zmiany.  

 Prezes Z. Dąbrowski wyjaśnił, że Spółdzielnia nie posiada takich możliwości aby 

realizować wszystkie oczekiwania członków Spółdzielni. 

 Pan Lisowski Radosław z kolei powiedział, że dyskusja dotyczy negatywnych stron 

działania Zarządu,  w Spółdzielni mieszkają ludzie kreatywni, i może należy dać im szanse na 

zaangażowanie się w dalszą działalność Spółdzielni,  

 Prezes Z. Dąbrowski odpowiedział, że oczekuje rzetelnego rozliczenia  

i przedstawienia faktów na niewłaściwe działania ze strony Zarządu. 

 Pani Nałęcz Janina ( mandat nr 1295) wystąpiła w sprawie zabezpieczenia szybów 

wentylacyjnych przed gołębiami. 

 Pan Grzegorz Górecki ( mandat nr 985 ) wystąpił w sprawie remontu balkonu.   

 

Ad. 8  Wybór Komisji: Mandatowo - Skrutacyjnej, Wyborczej,  Uchwał i Wniosków. 

 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji 

Mandatowo - Skrutacyjnej. Z sali zgłoszono następujące osoby, które wyraziły zgodę na 

kandydowanie:  

1)   Pani Dobrzyńska Renata  - mandat nr  730 

2) Pani Lazarska Monika  - mandat nr  402 

3) Pani Kleniewska Barbara  - mandat nr  1487 

4) Pan Garlej Zbigniew   - mandat nr  994 

5) Pani Hetmańska Maria   - mandat nr 489 

 

Zgłoszono wniosek o zamknięcie listy kandydatur. 

Wniosek poddano pod głosowanie. Za przyjęciem wniosku oddano – 66 głosów, przeciw –  

nie było.  

Zgłoszone kandydatury do Komisji  Mandatowo - Skrutacyjnej poddano pod głosowanie. 

1) Za wyborem Pani Dobrzyńskiej Renaty oddano - 40 głosów, 

2) Za wyborem Pani Lazarskiej Moniki oddano - 62 głosy, 

3) Za wyborem Pani Kleniewskiej Barbary  oddano - 59 głosów, 

4) Za wyborem Pana Garlej Zbigniewa oddano – 32 głosy, 

5) Za wyborem Pani Hetmańskiej Marii oddano – 28 głosów.  

 

W skład Komisji Mandatowo - Skrutacyjnej zostali wybrani: 

  1)   Pani Dobrzyńska Renata  - mandat nr  730 

2) Pani Lazarska Monika  - mandat nr  402 

3) Pani Kleniewska Barbara  - mandat nr  1487 

4) Pan Garlej Zbigniew   - mandat nr  994 
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Komisja Mandatowo – Skrutacyjna ukonstytuowała się następująco: 

1. Przewodniczący Komisji  - Kleniewska Barbara 

2. Sekretarz  Komisji  - Dobrzyńska Renata 

3. Członek Komisji   - Lazarska Monika 

4. Członek Komisji   - Garlej Zbigniew  

 

Przystąpiono do wyboru Komisji Wyborczej. 

Z sali zgłoszono następujące osoby, które wyraziły zgodę na kandydowanie: 

1) Szopa Wojciech  - mandat nr 364 

2) Hetmańska Maria  - mandat nr 489 

3) Waszczak Wiesław  - mandat nr 1577 

Pan Stefan Bonisławski zgłosił  wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

Wniosek poddano pod głosowanie. Za przyjęciem wniosku oddano – 57 głosów, przeciw nie 

było. 

Zgłoszone kandydatury do Komisji  Wyborczej poddano pod głosowanie. 

1) Za wyborem Pana Szopy Wojciecha  oddano - 65 głosów, 

2) Za wyborem Pani Hetmańskiej Marii oddano – 53 głosy, 

3) Za wyborem Pana Waszczaka Wiesława oddano – 67 głosów. 

Komisja Wyborcza ukonstytuowała się następująco: 

1. Przewodniczący Komisji  - Waszczak Wiesław 

2. Sekretarz Komisji   - Szopa Wojciech 

3. Członek Komisji   - Hetmańska Maria 

 

Z kolei przystąpiono do wyboru  Komisji Uchwał i Wniosków.  

Z sali zgłoszono następujące osoby, które wyraziły zgodę na kandydowanie: 

1)   Pan Kamiński Andrzej   - mandat nr   1645 

2)   Pan Zbrzeski Artur  - mandat nr   1567 

3)   Pani Zawistowska Mirosława - mandat nr   1446    

Zgłoszono   wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

Wniosek poddano pod głosowanie. Za przyjęciem wniosku oddano – 69 głosów, przeciw nie 

było. 

Zgłoszone kandydatury do Komisji  Uchwał i Wniosków poddano pod głosowanie. 

1) Za wyborem Pana Kamińskiego Andrzeja  oddano - 66 głosów, 

2) Za wyborem Pana Zbrzeskiego Artura oddano - 68 głosów, 

3) Za wyborem  Pani Zawistowskiej Mirosławy oddano 68 głosów. 

 Komisja Uchwał i Wniosków ukonstytuowała się następująco: 

1. Przewodnicząca Komisji - Kamiński  Andrzej 

2. Sekretarz Komisji   - Zawistowska Mirosława 

3. Członek Komisji    - Zbrzeski Artur   

 

Ad. 9  Zgłaszanie kandydatów na członków Rady Nadzorczej. 

 

 Przewodniczący WZ poinformował, że w związku z upływem kadencji Rady 

Nadzorczej Walne Zgromadzenie dokona wyboru nowego składu Rady Nadzorczej XIV 

kadencji na lata 2022-2025 w liczbie 7 członków Rady Nadzorczej i 5 zastępców. 

Przystąpiono do pisemnych zgłoszeń kandydatów na członków Rady. 

Komisja Wyborcza przygotowała listę kandydatów, po czym dokonano odczytu 

poszczególnych osób, które złożyły ustne oświadczenie o wyrażeniu zgody na kandydowanie. 

Zgłoszono 16 członków Spółdzielni, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie na członków 

Rady Nadzorczej tj.: 
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1) Bonisławski Stefan   - mandat nr 91 

2) Brzozowski Adrian   - mandat nr 989 

3) Grzybowska Teresa   - mandat nr 1462 

4) Karwowski Zbigniew  - mandat nr 455 

5) Kleniewski Waldemar - mandat nr 1486 

6) Król Iwona    - mandat nr 967 

7) Lisowski Radosław  - mandat nr 1634 

8) Męziński Tomasz  - mandat nr 547 

9) Miłoszewski Łukasz  - mandat nr 797 

10) Płoski Krystyn  - mandat nr 1211 

11) Podgórska Halina  - mandat nr 471 

12) Podsiadlik Tomasz  - mandat nr 1469 

13) Szopa Wojciech   - mandat nr 364 

14) Szymański Przemysław - mandat nr 741 

15) Tybuchowski Cezary  - mandat nr 280 

16) Wiśniewski Krzysztof - mandat nr 979 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie wniosku Rady Nadzorczej do Walnego Zgromadzenia w sprawie        

             zatwierdzenia sprawozdania finansowego - bilansu Spółdzielni za 2019 rok 

  oraz udzielenia absolutorium dla członków Zarządu; 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania finansowego Spółdzielni 

za 2019rok, 

- głosowanie nad uchwałami dot. absolutorium dla członków Zarządu. 

 

 Zabierając głos Pan Tomasz Podsiadlik zwrócił się do zebranych wnioskując o nie 

udzielenie absolutorium dla członków Zarządu. 

 Przewodniczący  Rady Nadzorczej – Pan  Stefan Bonisławski  odczytał wniosek Rady 

Nadzorczej skierowany do Walnego Zgromadzenia, w którym Rada po zapoznaniu się ze 

sprawozdaniem finansowym Spółdzielni za 2019 rok, wnioskuje o przyjęcie sprawozdania  

finansowego – bilansu Spółdzielni i zatwierdzenia go przez Walne Zgromadzenie Spółdzielni. 

Bilans sporządzony na dzień 31 grudnia 2019r, po stronie aktywów i pasywów wykazuje 

sumę 25 521 252,90 zł. Sprawozdanie finansowe za rok 2019 we wszystkich istotnych 

aspektach zostało sporządzone zgodnie z zasadami  określonymi  w ustawie o rachunkowości 

i jest zgodne  co do formy i treści z obowiązującymi przepisami prawa i Statutem Spółdzielni, 

przedstawia rzetelnie i jasno wszystkie informacje istotne dla oceny sytuacji majątkowej   

i finansowej Spółdzielni. Rachunek zysków i strat za rok 2019 po rozliczeniu wyniku  

z eksploatacji utrzymania nieruchomości wykazuje na pozostałej działalności wynik netto  

w kwocie 62 617,52 zł.  

 Jednocześnie Rada Nadzorcza wnioskuje o udzielenie absolutorium dla członków 

Zarządu  w osobach: 

- Dąbrowski Zdzisław – Prezes Zarządu, 

- Rzepliński Waldemar – Zastępca Prezesa Zarządu. 

 Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał 

pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Spółdzielni za 

2019 rok. 
Za przyjęciem uchwały oddano – 35 głosów, przeciw uchwale głosowały 2 osoby. 
 

Wniosek Rady Nadzorczej stanowi załącznik nr 1 do Uchwały Nr 3/2022 Walnego 

Zgromadzenia. 
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Z kolei przystąpiono do   przeprowadzenia głosowania w sprawie absolutorium dla członków 

Zarządu. 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

udzielenia absolutorium za 2019 rok dla Prezesa Zarządu – Zdzisława Dąbrowskiego 

- Za udzieleniem absolutorium oddano – 27 głosów, przeciw – oddano 31 głosów –  

      Walne Zgromadzenie nie udzieliło absolutorium za 2019r - uchwała nr 4/202 WZ. 
      Prezes Zarządu Zdzisław Dąbrowski nie brał udziału w głosowaniu nad uchwałą. 

 

 Następnie poddano pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium za 2019 

rok  dla Zastępcy Prezesa Zarządu – Waldemara Rzeplińskiego. 

- Za udzieleniem absolutorium oddano – 44 głosy, przeciw – oddano 29 głosów,  

      Walne Zgromadzenie udzieliło absolutorium za 2019r  - uchwała nr 5/2022 WZ.  

 Zastępca Prezesa Zarządu Waldemar Rzepliński  nie brał udziału w głosowaniu nad 

uchwałą. 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie wniosku Rady Nadzorczej do Walnego Zgromadzenia w sprawie        

             zatwierdzenia sprawozdania finansowego - bilansu Spółdzielni za 2020 rok 

  oraz udzielenia absolutorium dla członków Zarządu; 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania finansowego Spółdzielni 

za 2020rok, 

 

 Przewodniczący  Rady Nadzorczej – Pan  Stefan Bonisławski  odczytał wniosek Rady 

Nadzorczej skierowany do Walnego Zgromadzenia, w którym Rada po zapoznaniu się ze 

sprawozdaniem finansowym Spółdzielni za 2020 rok, wnioskuje o przyjęcie sprawozdania  

finansowego – bilansu Spółdzielni i zatwierdzenia go przez Walne Zgromadzenie Spółdzielni. 

Bilans sporządzony na dzień 31 grudnia 2020r, po stronie aktywów i pasywów wykazuje 

sumę 25 024 602,55 zł. Sprawozdanie finansowe za rok 2020 we wszystkich istotnych 

aspektach zostało sporządzone zgodnie z zasadami  określonymi  w ustawie o rachunkowości 

i jest zgodne  co do formy i treści z obowiązującymi przepisami prawa i Statutem Spółdzielni, 

przedstawia rzetelnie i jasno wszystkie informacje istotne dla oceny sytuacji majątkowej   

i finansowej Spółdzielni. Rachunek zysków i strat za rok 2020 po rozliczeniu wyniku  

z eksploatacji utrzymania nieruchomości wykazuje na pozostałej działalności wynik netto  

w kwocie 134 320,93 zł.  

 Jednocześnie Rada Nadzorcza wnioskuje o udzielenie absolutorium dla członków 

Zarządu  w osobach: 

- Dąbrowski Zdzisław – Prezes Zarządu, 

- Rzepliński Waldemar – Zastępca Prezesa Zarządu. 

 Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał 

pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Spółdzielni za 

2020 rok. 
Za przyjęciem uchwały oddano – 34 głosów, przeciw uchwale głosowały 5 osób. 
 

Wniosek Rady Nadzorczej stanowi załącznik nr 1 do Uchwały Nr 6/2022 Walnego 

Zgromadzenia. 

 

Z kolei przystąpiono do   przeprowadzenia głosowania w sprawie absolutorium dla członków 

Zarządu. 
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 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

udzielenia absolutorium za 2020 rok dla Prezesa Zarządu – Zdzisława Dąbrowskiego 

- Za udzieleniem absolutorium oddano – 37 głosów, przeciw – oddano 28 głosów –  

      Walne Zgromadzenie  udzieliło absolutorium za 2020r - uchwała nr 7/202 WZ. 
      Prezes Zarządu Zdzisław Dąbrowski nie brał udziału w głosowaniu nad uchwałą. 

 

 Następnie poddano pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium za 2020 

rok  dla Zastępcy Prezesa Zarządu – Waldemara Rzeplińskiego. 

- Za udzieleniem absolutorium oddano – 48 głosy, przeciw – oddano 25 głosów,  

      Walne Zgromadzenie udzieliło absolutorium za 2020r  - uchwała nr 8/2022 WZ.  

 Zastępca Prezesa Zarządu Waldemar Rzepliński  nie brał udziału w głosowaniu nad 

uchwałą. 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie wniosku Rady Nadzorczej do Walnego Zgromadzenia w sprawie        

             zatwierdzenia sprawozdania finansowego - bilansu Spółdzielni za 2021 rok 

  oraz udzielenia absolutorium dla członków Zarządu; 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania finansowego Spółdzielni 

za 2021rok, 

 

          Pan Tomasz Podsiadlik zgłosił wniosek o przeliczenie, ile aktualnie jest członków 

Spółdzielni uprawnionych do głosowania. Komisja Skrutacyjna dokonała przeliczenia  

i podała wynik, że aktualnie w obradach Walnego Zgromadzenie udział bierze 78 osób 

posiadających mandat do głosowania. 

           Pan Tomasz Podsiadlik zaapelował  do biorących udział w obradach o nieudzielanie 

absolutorium członkom Zarządu za 2021r.  

 Przewodniczący  Rady Nadzorczej – Pan  Stefan Bonisławski  odczytał wniosek Rady 

Nadzorczej skierowany do Walnego Zgromadzenia, w którym Rada po zapoznaniu się ze 

sprawozdaniem finansowym Spółdzielni za 2021 rok, wnioskuje o przyjęcie sprawozdania  

finansowego – bilansu Spółdzielni i zatwierdzenia go przez Walne Zgromadzenie Spółdzielni. 

Bilans sporządzony na dzień 31 grudnia 2021r, po stronie aktywów i pasywów wykazuje 

sumę 24 213 351,10 zł. Sprawozdanie finansowe za rok 2021 we wszystkich istotnych 

aspektach zostało sporządzone zgodnie z zasadami  określonymi  w ustawie o rachunkowości 

i jest zgodne  co do formy i treści z obowiązującymi przepisami prawa i Statutem Spółdzielni, 

przedstawia rzetelnie i jasno wszystkie informacje istotne dla oceny sytuacji majątkowej   

i finansowej Spółdzielni. Rachunek zysków i strat za rok 2021 po rozliczeniu wyniku  

z eksploatacji utrzymania nieruchomości wykazuje na pozostałej działalności wynik netto  

w kwocie 16 536,43 zł.  

 Jednocześnie Rada Nadzorcza wnioskuje o udzielenie absolutorium dla członków 

Zarządu  w osobach: 

- Dąbrowski Zdzisław – Prezes Zarządu, 

- Rzepliński Waldemar – Zastępca Prezesa Zarządu. 

 Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał 

pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Spółdzielni za 

2021 rok. 
Za przyjęciem uchwały oddano – 45 głosów, przeciw uchwale oddano 12 głosów. 
 

Wniosek Rady Nadzorczej stanowi załącznik nr 1 do Uchwały Nr 9/2022 Walnego 

Zgromadzenia. 
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Z kolei przystąpiono do   przeprowadzenia głosowania w sprawie absolutorium dla członków 

Zarządu. 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

udzielenia absolutorium za 2021 rok dla Prezesa Zarządu – Zdzisława Dąbrowskiego 

- Za udzieleniem absolutorium oddano – 37 głosów, przeciw – oddano 32 głosów –  

      Walne Zgromadzenie  udzieliło absolutorium za 2021r - uchwała nr 10/202 WZ. 
      Prezes Zarządu Zdzisław Dąbrowski nie brał udziału w głosowaniu nad uchwałą. 

 

 Następnie poddano pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium za 2021 

rok  dla Zastępcy Prezesa Zarządu – Waldemara Rzeplińskiego. 

- Za udzieleniem absolutorium oddano – 42 głosy, przeciw – oddano 25 głosów,  

      Walne Zgromadzenie udzieliło absolutorium za 2021r  - uchwała nr 11/2022 WZ.  

 Zastępca Prezesa Zarządu Waldemar Rzepliński  nie brał udziału w głosowaniu nad 

uchwałą. 

 

Ad. 13 Sprawozdanie Komisji Wyborczej i głosowanie w sprawie wyboru członków  

              Rady Nadzorczej. 

 

Sekretarz Komisji Wyborczej Pan Wojciech Szopa odczytał z posiedzenia Komisji. Protokół 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu WZ. 

Następnie poszczególni kandydaci na członków Rady nadzorczej dokonali krótkiej 

prezentacji swojej osoby z uwzględnieniem informacji w zakresie: 

- prowadzenia działalności konkurencyjnej wobec Spółdzielni, 

- pozostawania w sporze sądowym ze Spółdzielnią, 

- zalegania z wnoszeniem opłat eksploatacyjnych. 

Po wysłuchaniu prezentacji kandydatów, członkowie Komisji Wyborczej rozdali karty do 

głosowania, poinformowano o zasadach głosowania i przystąpiono do wyborów członków 

Rady Nadzorczej. Wybory dokonywane były w głosowaniu tajnym. 

 

Ad. 14 Przedstawienie informacji z lustracji Spółdzielni za okres 01.01.2017r  

            do 31.12.2019r. 

 

 Prezes Zarządu Zdzisław Dąbrowski przedstawił list polustracyjny Spółdzielczego 

Regionalnego Związku Rewizyjnego w Białymstoku z przeprowadzonej w Spółdzielni 

lustracji pełnej za lata 2017 – 2019. Lustracją objęto całokształt działalności Spółdzielni. 

Kontrola odbyła się w miesiącu maju 2020 roku. Na tle ustaleń zawartych w protokole 

lustracji oraz oceny listu polustracyjnego, Związek Rewizyjny stwierdza, że działalność 

Spółdzielni w okresie objętym lustracją prowadzona była prawidłowo, wobec powyższego 

Związek nie formułuje wniosków i zaleceń do przedstawienia przez Radę Nadzorczą 

najbliższemu Walnemu Zgromadzeniu. Kserokopia listu polustracyjnego stanowi  

załącznik nr 4 do protokołu WZ.  

 

Ad. 15 Sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2019 rok. 

- dyskusja; 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania Zarządu. 

 

 W związku z tym że  sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2019r było 

wyłożone w biurze Spółdzielni  i każdemu z członków Spółdzielni przysługiwało prawo do 

zapoznania się z jego treścią, jak również o sprawozdanie było umieszczone na stronie 
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internetowej Spółdzielni, nie odczytywano treści sprawozdania na Walnym Zgromadzeniu. 

Nie zgłoszono ponadto uwag i wniosków w tym zakresie. 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia  sprawozdania Zarządu z działalności Spółdzielni za 2019 rok. 
 Za przyjęciem uchwały – oddano 39 głosów, przeciw – nie było. 

Sprawozdanie Zarządu stanowi załącznik nr 1 do Uchwały nr 12 /2022 WZ. 

 

Ad. 16 Sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2020 rok. 

- dyskusja; 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania Zarządu. 

 

 W związku z tym że  sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2020r było 

wyłożone w biurze Spółdzielni  i każdemu z członków Spółdzielni przysługiwało prawo do 

zapoznania się z jego treścią, jak również o sprawozdanie było umieszczone na stronie 

internetowej Spółdzielni, nie odczytywano treści sprawozdania na Walnym Zgromadzeniu. 

Nie zgłoszono ponadto uwag i wniosków w tym zakresie. 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia  sprawozdania Zarządu z działalności Spółdzielni za 2020 rok. 
 Za przyjęciem uchwały – oddano 40 głosów, przeciw – nie było. 

Sprawozdanie Zarządu stanowi załącznik nr 1 do Uchwały nr 13 /2022 WZ. 

 

Ad. 17 Sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2021 rok. 

- dyskusja; 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania Zarządu. 

 

 W związku z tym że  sprawozdanie Zarządu z działalności Spółdzielni za 2021r było 

wyłożone w biurze Spółdzielni  i każdemu z członków Spółdzielni przysługiwało prawo do 

zapoznania się z jego treścią, jak również o sprawozdanie było umieszczone na stronie 

internetowej Spółdzielni, nie odczytywano treści sprawozdania na Walnym Zgromadzeniu. 

Nie zgłoszono ponadto uwag i wniosków w tym zakresie. 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia  sprawozdania Zarządu z działalności Spółdzielni za 2021 rok. 
 Za przyjęciem uchwały – oddano 40 głosów, przeciw – nie było. 

Sprawozdanie Zarządu stanowi załącznik nr 1 do Uchwały nr 14 /2022 WZ. 

 

Ad. 18 Sprawozdanie z działalności Rady Nadzorczej za okres kadencji. 

- dyskusja; 

- głosowanie nad uchwałą dot. przyjęcia sprawozdania Rady Nadzorczej. 

 

 W związku z tym że  sprawozdanie Rady Nadzorczej za okres od czerwca 2017r do 

czerwca 2022r było wyłożone w biurze Spółdzielni  i każdemu z członków Spółdzielni 

przysługiwało prawo do zapoznania się z jego treścią, jak również o sprawozdanie RN było 

umieszczone na stronie internetowej Spółdzielni, nie odczytywano treści sprawozdania na 

Walnym Zgromadzeniu. Nie zgłoszono ponadto uwag i wniosków w tym zakresie. 

 W związku z tym, że nie było głosów w dyskusji, Przewodniczący Walnego 

Zgromadzenia  zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 

działalności Rady Nadzorczej SML-W „Mazowsze” za okres  kadencji. 

Za uchwałą oddano – 42 głosy, przeciw –nie było.  

Sprawozdanie Rady Nadzorczej stanowi załącznik  do Uchwały Nr 15/2022 Walnego 

Zgromadzenia. 
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Ad. 19  Rozpatrzenie wniosku w sprawie przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej  

                   Spółdzielni  za 2019 rok. 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej 

Spółdzielni za 2019 rok. 

 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia  odczytał wniosek Zarządu Spółdzielni  

o podjęcie  przez Walne Zgromadzenie uchwały w sprawie przeznaczenia  nadwyżki  

bilansowej Spółdzielni  za 2019r w kwocie 62 617,52 zł  z przeznaczeniem na fundusz 

remontowy zgodnie z § 151 ust. 1 Statutu Spółdzielni.  

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia  poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przeznaczenia  nadwyżki bilansowej na fundusz remontowy. 

Za uchwałą oddano – 76 głosów, przeciw – nie było. 

Wniosek Zarządu stanowi załącznik  do Uchwały nr 16/2022 Walnego Zgromadzenia. 

 

Ad. 20  Rozpatrzenie wniosku w sprawie przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej  

                   Spółdzielni  za 2020 rok. 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej 

Spółdzielni za 2020 rok. 

 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia  odczytał wniosek Zarządu Spółdzielni  

o podjęcie  przez Walne Zgromadzenie uchwały w sprawie przeznaczenia  nadwyżki  

bilansowej Spółdzielni  za 2020r w kwocie 134 320,93 zł  z przeznaczeniem na fundusz 

remontowy zgodnie z § 151 ust. 1 Statutu Spółdzielni.  

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia  poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przeznaczenia  nadwyżki bilansowej na fundusz remontowy.  

Za uchwałą oddano – 69 głosów, przeciw – nie było. 

Wniosek Zarządu stanowi załącznik  do Uchwały nr 17/2022 Walnego Zgromadzenia. 

 

Ad. 21  Rozpatrzenie wniosku w sprawie przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej  

                   Spółdzielni  za 2021 rok. 

- dyskusja, 

- głosowanie nad uchwałą dot. przeznaczenia kwoty nadwyżki bilansowej 

Spółdzielni za 2021 rok. 

 

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia  odczytał wniosek Zarządu Spółdzielni  

o podjęcie  przez Walne Zgromadzenie uchwały w sprawie przeznaczenia  nadwyżki  

bilansowej Spółdzielni  za 2021r w kwocie 16 536,43 zł  z przeznaczeniem na fundusz 

remontowy zgodnie z § 151 ust. 1 Statutu Spółdzielni.  

 Przewodniczący Walnego Zgromadzenia  poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

przeznaczenia  nadwyżki bilansowej na fundusz remontowy.  

Za uchwałą oddano – 69 głosów, przeciw – nie było. 

Wniosek Zarządu stanowi załącznik  do Uchwały nr 18/2022 Walnego Zgromadzenia. 
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Ad. 22 Sprawozdanie Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej, ogłoszenie wyników wyborów  

            do Rady Nadzorczej. 

 

 Przewodnicząca Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej Barbara Kleniewska odczytała 

protokół z posiedzenia Komisji. Komisja stwierdza, że wydano 74 karty do głosowania, 

oddano 72 głosy ważne, oraz oddano 2 głosy nieważne. 

Komisja stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania następujący członkowie Spółdzielni 

zostali wybrani na członków Rady Nadzorczej: 

1. Podsiadlik Tomasz   - 38 głosów, 

2. Król Iwona   - 36 głosów, 

3. Lisowski Radosław  - 36 głosów, 

4. Szopa Wojciech - 34 głosy, 

5. Miłoszewski Łukasz - 33 głosy, 

6. Kleniewski Waldemar - 30 głosów, 

7. Brzozowski Adrian  - 30 głosów. 

Komisja stwierdza, że zastępcami członków Rady Nadzorczej są następujące osoby, które 

kandydowały w wyborach na członków Rady Nadzorczej i otrzymali największą liczbę 

głosów po osobach, które uzyskały mandaty członków Rady Nadzorczej: 

1. Wiśniewski Krzysztof – 29 głosów, 

2. Szymański Przemysław – 27 głosów, 

3. Bonisławski Stefan – 23 głosy, 

4. Męziński Tomasz- 22 głosy, 

5. Karwowski Zbigniew – 19 głosów. 

Karty do głosowania stanowią załącznik nr 5 do protokołu WZ. 

Protokół Komisji  Mandatowo – Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 6 do protokołu. WZ.  

Przewodniczący Walnego zgromadzenia odczytał uchwałę w sprawie wyboru członków  

i zastępców członków Rady Nadzorczej. Uchwała nr 19/2022 Walnego Zgromadzenia. 

 

Ad. 23 Sprawozdanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

 Przewodniczący Komisji - Andrzej Kamiński odczytał protokół Komisji Uchwał  

i Wniosków powołanej na Walnym Zgromadzeniu. 

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków  stanowi załącznik nr 7 do protokołu WZ.   

  

Ad. 24 Zamknięcie obrad.  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Walnego Zgromadzenia 

podziękował za uczestnictwo w obradach, następnie  ogłosił zakończenie obrad. 

   

 Na tym protokół zakończono i podpisano:  

 

  

Sekretarz Walnego Zgromadzenia            Przewodniczący Walnego Zgromadzenia 

 

 

.........................................................       ........................................................... 

    Wiśniewski Krzysztof                    Bonisławski Stefan 
 

 

Prot. B. Pietrzak 
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